

Jour 1: je vous accueille à l'aéroport IKA, et puis on va prendre le train vers le nord, le lieu s'appelle Savadkouh et on va visiter les beautés du paysage. En Savadkouh on prend le bus privé pour aller à la ville Babolsar, la nuit à l'hôtel.

1st day : guide welcome you in air port then in Tehran you take train toward Savadkouh and through this program in autumn time you have chance to pass through astonishing scenery, in arriving we take our private bus toward Babolsar where it has view of sea, night in hotel



Jour 2 em: se promener en ville et profiter de la local, le bazaar de la mer et le téléphérique. la nuit à l'hôtel.

2nd day : walking in the city and use from local life, Caspian sea, fish bazaar, and cable car, night at hotel.



Jour 3 em : on part de l'hôtel de Babolsar toward Gorgan visit les gens locaux, le bazaar local d'éjeuner et la mosquée principale du 19^{em} siècle et puis continue au Gonbad Kavous, le centre des Turkmènes, où il y a les nomades turkmènes et leurs yurts et les chevaux, il y a la possibilité de faire équitation, la nuit

3rd day : check out go toward Gorgan, visit different life of Turkmènes, bazaar, local life, mosque of Gorgan, during afternoon take a road toward Gonbad Kavous where there is center of nomads, and horses, and having chance for riding real horses. night at hotel in Gorgan.

Jour 4 :apres dejeuner commence les visits ,avec le monument gonbad kavoos ,la cimetiere de khaled nabi , prendre le deguner chez le nomds,etre a la station des cheveaux ,la nuit a l'hotel gorgan .

4 th day :after break fast start the visits by gonbad kavoos ,cemetery khaled nabi ,have lunch in nomade tente ,station of horses ,riding horse ,night at hotel in gorgan .



Jour 5th : depart ver la belle ville Semnan par la rout superb tutistan ,le mausoleh de Bayazid bastam (culturellement tres rich au soufism),et puis la mousoleh kharaghani,(pour les gens intress'e au mystism ces visits sera comme la r'eve. nuit a l'hotel a semnan ..

5 th day :check out and continue toward semnan trough amazing rood tutistan ,arrive in bastam and visit shirin of bayazid bastami and kharaghani 2 famouse mystic in the world ,night at semnan .



Jour 6 : depart et on commence la visit avec mausoleh pir alamdar et ,la tour de 40 vierge , puis apres le d'ejuner on visit la tres belle mousqu'e de Tarik khaneh, on va a l hotel , logement , et le on . reprendre la route ver tehran ,on prend l'avion pour aller urmiah .en arrivant on va a l'hotel
 6 th day : the visits by shirin of pir alamdar ,40 virging tower ,mousqe of tarikkhane ,we continue toward Tehran for take flight toward urmiah ,night at hotel .

Jour 7:commence les visits avec le bazaar ,la mousque principal ,la nuit a l'hotel .
 7 th day :we start the visit by bazaar ,principal mosque ,night at hotel .



Jour 8:on commence le visits avec l'eglis marry,le meus'ee ,le batiment 3 domes,la nuit a l'hote;
 8th day :we start the visits by church marry ,museum ,building of 3 doms mnight at hotel .



Jour 9 :depart ver l'eglis saint tadeuss ,le lieu tres sacre pour les Armenians continue ver jolfa on visit la fleuve de ARAS la fronti'ere d'iran armeni,nakhjovan et Azarbayjan,l'eglise de saint stepanous ,le Carvansaray de khaje nazaar et les bazaar fronti'ere et modern nuit a l'hotel.
 la nuit a Tabriz .

9 th day :check out and continue toward church saint tadeuss ,very holy place for Armenian,the continue toward jolfa ,sea the boarder of iran Armenia ,azerbay jan ,the river which its name is aras chuch saint stepanous ,commercial centers .night at hotel at Tabriz.

Jour 10: on commence notre visit ,on va a visiter la mousqu'e principal ,le bazaar ancien et finalent l'arc de ali shah le soir on va a el goli,le diner la et la nuit a l'hotel
10 th day :we start the visits by visiting mais mousque ,old bazaar ,arc of ali shah ,night at hotel .



Jour 11 : partir de l'hotel ver Kandovan ,on visit ce beau village et l'entiere d'une maison typique de kandovan dejune et on va a Tabriz ,l'apres midi on visit la reu tarbiat et la maison hairchi ,la nuit le depart .

Day 11:check out toward kandovan,lunch ,village classified in unesco ,we visit inside the houses as well, afternoon we come back to Tabriz visit harirchi house night departure time .

Includes :

3 times food per day

Local transportation

Guide

Visits

Accommodation (hotel 4*)

Code visa

Les inclus :

Les 3 fois repaspar jours

La transportation local

La guide

Les visits

Le loggements

Code visa